
Protokoll -sektionens styrelse
3 mars 2016

Protokoll från styrelsemöte F7–VT16
Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 2 mars 2016

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Josefine Rost
Ivar Vänglund
Lukas Wendt
Victor Lantz

Felix Agner
Sofia Leonardsson
Niklas Lundström
David Wessman
Johan Carlström
Alexandra Sjösten

Sofie Hellmark
Micaela Bortas
Björn Sanders
Petter Karlow Herzog
Linus Blomgren

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Erik Andersson utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera proto-
kollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Björn Sanders meddelade att kåren hade en remiss ute angående studerandere-
presentanter. Han meddelade också att det skulle vara sexmästeriutbildning samma dag samt
påminde om enkäten om kårens transparens och kommunikation.

Kulturminister Victor Lantz meddelade att mysiga under lunchen satt i korridoren och tog upp
beställningar på kigus, samt att det veckan efter var DÖMD-kö.

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att det dagen efter var superSMURF samt påminde
alla att skicka in frågor till tipsrundan.
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§ 7 Pengar till röstsystem

Prylmästare David Wessman meddelade att ett nytt röstsystem är under utveckling samt att
det kommer ligga på fsekvoting.herokuapp.com. Han meddelade också att det är gratis men
att det under användandet kommer behövas mer kapacitet för att allt ska flyta på smidigt
och det då behövs avsättas pengar. Wessman ville därför avsätta upp till 500 kronor. Styrelsen
diskuterade huruvida pengarna skulle tas ur kontot för styrelsen disponibelt eller under sek-
tionsmöteskostnad. Då det inte fanns någon lämplig budgetpost under sektionsmöteskostnad
var styrelsen disponibelt ett bättre alternativ.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 500 kronor ut kontot för styrelsen disponibelt för att ha röstsystemet
på heroku.

§ 8 -sektionens efterfest

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att -sektionen bokat caféet för sittning, och att de
verkade planera att även hålla eftersläpp i caféet. Hon undrade därför hur styrelsen ställde sig
till detta. Styrelsen diskuterade att caféet är en olämplig lokal att ha eftersläpp i och att det i
så fall var bättre att de hade det i alumnirummet eller hilbertrummet. Det diskuterades även
huruvida de hade sökt festtillstånd för eftersläpp och att de i så fall måste ansöka till huset om
det.

§ 9 Värmelampa

Kulturminister Victor Lantz meddelade att reiseleiteriet tänkte ha evenemang under valborg,
samt att det lätt blev kallt när man hade utomhusevenemang. De hade därför tittat på möj-
ligheten att köpa in värmelampor till sektionen. Styrelsen diskuterade möjligheten att hyra
värmelampor och huruvida det är mer prisvärt. Styrelsen bestämde att ta upp det på kvällens
prepropositionsmöte, då pengarna borde tas ur investeringsfonden om det blev aktuellt att köpa
in.

§ 10 Replokal

Kulturminister Victor Lantz meddelade att det fanns intresse bland medlemmarna på sektionen
för att ha en replokal på sektionen, där det även kunde förvaras musikinstrument. Styrelsen
diskuterade att sektionen inte har tillgång till fler lokaler och att det är svårt att få tag på nya
och att det i så fall behövdes någon som undersökte och drog i det. Styrelsen föreslog också att
man kunde undersöka hur andra sektioner gör, samt om deras lokaler går att låna.

§ 11 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.
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§ 12 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F09–VT16
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F09–VT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F07–VT16
F12–HT15 Vice kassör med caféansvar Lukas Wendt F07–VT16
F01–VT16 Propositionsforum David Wessman F07–VT16

Arbetsgrupp för nya SK: Linus Blomgren meddelade att de hade köpt in nya möbler som
skulle börja monteras till helgen och att det sen skulle vara klart för att flytta. Han meddelade
också att de totalt gjort av med 25 800 kronor av de 30 000 avsatta. Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F11–VT16.

Vice kassör med caféansvar: Cafémästare Lukas Wendt meddelade att arbetsgruppen hade
diskuterat två aspekter, huruvida cafémästaren behövde avlastas samt om att införa en vice
kassör med caféansvar var en bra lösning. De hade kommit fram till att cafémästaren behövde
avlastas för att ha mer tid över till att föra caféverksamheten framåt, men trodde inte att det
var en bra lösning att införa en vice kassör. Detta på grund av att det skulle bli en ganska
meningslös och tråkig post, samt att det skulle bli en krånglig uppdelning av det ekonomiska
ansvaret mellan cafémästaren och kassören. Styrelsen ville att arbetsgruppen skulle redovisa
detta på vårterminsmötet.

Styrelsen beslutade

att upplösa arbetsgruppen.

Propositionsforum: Prylmästare David Wessman meddelade att arbetsgruppen lagt upp myc-
ket information på webbsidan samt gjort några utskick i vecktorn. Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F15–VT16.

§ 13 Övrigt

Kårkontakt Björn Sanders meddelade att kåren under inläsningsveckan skulle dela ut frukost på
olika delar av campus varje morgon klockan 8.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 9 mars klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 15 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.
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I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Erik Andersson
Justerare


